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Nr AO.0002.00020.2022 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXX 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 28 grudnia 2022 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:19 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 14 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński 

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXX sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum. 13 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, 

iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad następujących zmian:  

1) w punkcie 6 wykreślenie projektu uchwały pod literą b) w sprawie zatwierdzenia 

rocznych planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Kleczewie; 

2) w punkcie 6 dodanie projektu uchwały pod literą g) w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew.   

Uwag nie zgłoszono. 
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Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z zaproponowanymi zmianami: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji.  

4. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

5. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kleczewie; 

b) w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej  

w Kleczewie; 

c) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Kleczewie; 

d) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym; 

e) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2022 r.; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r.; 

g) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy i Miasta 

Kleczew.   

7. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

b) odczytanie autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

WPF; 

c) dyskusja nad projektem uchwały oraz nad autopoprawkami Burmistrza oraz ich 

przegłosowanie;   

d) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia WPF z przyjętymi 

poprawkami. 

8. Uchwalenie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

b) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów; 

c) odczytanie opinii pozostałych komisji Rady Miejskiej w Kleczewie; 

d) przedstawienie autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały budżetowej; 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej oraz nad autopoprawkami Burmistrza 

oraz ich przegłosowanie; 



3 
 

f) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z przyjętymi poprawkami.  

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokół z LXVII  

sesji był do wglądu w biurze rady oraz został wysłany radnym na skrzynki mailowe  

w celu zapoznania. W związku z powyższym, zaproponował przegłosowanie powyższego 

protokołu.  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXVII sesji: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Ad 4. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że nie złożono 

interpelacji.  

Ad 5. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

1) Radny Jacek Tylman ponowił wniosek w sprawie zamontowania barier ochronnych 

przy drodze powiatowej na odcinku Danków – Złotków – Przytuki. Poinformował, że 

część prac została już zrealizowana, natomiast druga część miała zostać zakończona do 

końca roku. 

2) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela ponowił wniosek o zamontowanie 

bariery ochronnej przy rowie w miejscowości Złotków.  

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

Ad 6a) Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński przedstawił projekt uchwały  

w sprawie rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kleczewie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Następnie, zaproponował przegłosowanie projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie  

z wersją otrzymaną w projekcie.   
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Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXX/526/2022 w sprawie rocznego planu pracy Rady 

Miejskiej w Kleczewie: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Ad 6b) Punkt został wykreślony.  

Ad 6c) Radna Halina Maciejewska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Kleczewie. Wskazuje się nowy termin rozpatrzenia skargi do dnia 28 lutego br. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXX/527/2022 w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kleczewie: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Ad 6d) Sekretarz gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie bezprzetargowym. 

Ponadto, na wniosek burmistrza poprosiła o wprowadzenie autopoprawki w załączniku do 

projektu uchwały poprzez wykreślenie z wykazu nieruchomości będących przedmiotem 

dzierżawy pozycji 5 i 6, tj. działek 441/9 i 446/3 w Kleczewie przy ulicy Dożynkowej, 

ponieważ są to drogi. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej Rady Miejskiej w Kleczewie Andrzej Pawlaczyk 

poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 28 grudnia br. pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały.  

Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie 

wraz z autopoprawką. 



5 
 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXX/528/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości w trybie bezprzetargowym:  

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Ad 6e) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego  

2022. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXX/529/2022 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Ad 6f) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawek, które związane są z: w dziale 750, 75095  

i 75023 wyodrębnia się z bieżących środków środki na realizację projektu Cyfrowa Gmina  

w wysokości 100.000,00 zł. Środki te będą oznaczone cyfrą 4 oznaczającą, że to będzie 

finansowane z budżetu Unii Europejskiej. Druga autopoprawka to jest zwiększenie wydatków 

w rozdziale 75023 paragraf 4300 o kwotę 23.000,00 zł z przeznaczeniem na opracowanie 

strategii rozwoju Gminy Kleczew na lata 2022-2030. Dokonano rozliczenia wydatków  

w rozdziale 900, 90002, to jest Gospodarka komunalna w zakresie odpadów i dokonuje się 

zwiększenia środków o kwotę 10.216,00 zł. W rozdziale 75011 - zadania zlecone, należy 

przesunąć środki w kwocie 1.090,00 zł między paragrafami. W rozdziale 75023 - administracja, 

dokonuje się przesunięcia składek funduszu pracy na składki społeczne o kwotę 20.000 zł.  

W rozdziale 75023 – administracja, zwiększa się 30.000,00 zł na składki na ubezpieczenia 

społeczne. Rozdział 85504 - otrzymano umowę na program Asystent Rodziny na rok 2022, 

środki wpłynęły już do budżetu, w związku z powyższym należy przyjąć je do budżetu, 

zwiększając o kwotę 3.000,00 zł i ustalić wydatki na wynagrodzenia w kwocie 3.000,00 zł. 

Ostatnia autopoprawka dotyczy zmian dokonanych między szkołami. Zmiany te nie powodują 
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zmiany w wysokości dochodów i wydatków. Będą dokonywane tylko w ramach istniejących 

planów finansowych.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie Marek Łuczak 

poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 28 grudnia br. pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały wraz z przedstawionymi autopoprawkami.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie wraz z autopoprawkami.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXX/530/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2022 r.: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Ad 6g) Radna Halina Maciejewska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew. Wskazuje 

się nowy termin rozpatrzenia skargi do dnia 28 lutego 2023 r. Powyższe uzasadnienie stanowi 

załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXX/531/2022 w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Na obrady sesji przybył radny Adam Chorbiński (godz. 10:29). W związku z powyższym, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poprosił o ponowne sprawdzenie 

quorum – 14 radnych potwierdziło swoją obecność.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński ogłosił przerwę w obradach  

o godz. 10:30, następnie obrady wznowiono o godz. 10:35. 
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Ad 7a) Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odczytał Uchwałę  

Nr SO-8/0957/266/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kleczew na lata 2023–2030. Powyższa uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.  

Ad 7b) Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odczytał przedłożone 

autopoprawki do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. Powyższy dokument stanowi załącznik do protokołu.    

Ad 7c) Nie zgłoszono pytań i uwag do przedstawionych autopoprawek. W związku  

z powyższym, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie 

zgłoszone autopoprawki do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 

Gminy Kleczew na lata 2023-2030. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (M. Kapela)  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 7d) Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew 

na lata 2023-2030 wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXX/532/2022 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, 

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (J. Tylman)  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8a) Uchwalenie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.: 

1) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak odczytał Uchwałę  

Nr SO-8/0952/266/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Kleczew na 2023 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

2) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela odczytał Uchwałę  

Nr SO-8/0951/756/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
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w Poznaniu z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu Gminy Kleczew w roku 2023. 

Ad 8b) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie Marek 

Łuczak odczytał opinię Komisji Budżetu i Finansów. Powyższa opinia stanowi załącznik do 

protokołu.  

Ad 8c)  Następnie, przewodniczący pozostałych komisji Rady Miejskiej w Kleczewie 

przedstawili opinie poszczególnych komisji. 

Ad 8d) Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odczytał przedłożone 

autopoprawki burmistrza do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 rok. 

Powyższy dokument stanowi załącznik do protokołu.  

Ad 8e) W tym punkcie, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński otworzył 

dyskusję: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak w nawiązaniu do poprzedniej sesji, na 

której zostało przedstawione, że gmina będzie miała duże zmiany dot. wpływów z podatków 

zapytał, czy powyższa sytuacja została już uwzględniona w budżecie na 2023 rok? 

Skarbnik gminy Beata Kozikowska wyjaśniła, że w uzasadnieniu do projektu uchwały 

zaznaczyła w opisie dla podatku od nieruchomości, że w 2022 roku nastąpi spadek dochodów 

z tytułu podatku od nieruchomości, w wyniku uzyskania przez podatnika prawomocnych 

decyzji o uzyskaniu zakończenia rekultywacji. W związku z tym, że zostanie wyłączone  

z działalności gospodarczej 165 hektarów, uwzględnia się decyzję o rekultywacji. Nie 

uwzględniono natomiast w projekcie budżetu, gdyż gmina nie jest w stanie przewidzieć jak 

zachowa się podatnik w momencie gdy będzie składał deklaracje o podatku od nieruchomości. 

Dopiero po uzyskaniu deklaracja o podatku od nieruchomości prawdopodobnie będzie sytuacja 

taka sama jak w 2022 roku i trzeba będzie uzupełnić braki wolnymi środkami. Nie wiadomo, 

jak długo będzie trwało postępowanie. W projekcie budżetu jest uwzględnienie tylko terenów 

rekultywacyjnych, z uwagi, iż nie można na chwilę obecną oszacować czy podatnik się zgodzi 

z decyzjami ostatecznymi czy nie. Podatnik, w styczniu roku kolejnego będzie składał 

deklaracje i to z deklaracji będzie wynikało jakie grunty, po jakiej stawce sobie uwzględnił  

i czy gmina na podstawie swojego oszacowania będzie wnosiła inny wymiar podatku - co 

zostanie rozstrzygnięte w ciągu roku. Jeśli nastąpią braki w budżecie, gmina uruchomi wolne 

środki. Następnie wyjaśniła, że Wieloletnia Prognoza Finansowa zakłada stopniowe 

zmniejszenie podatków średnio 2 000 000 zł, 2 500 000 zł rocznie aż do 2030 roku.  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie zgłoszone 

autopoprawki do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 rok. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 11 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 (M. Kapela, A. Pawlaczyk, J. Tylman)  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8f) Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 rok wraz z przyjętymi 

autopoprawkami: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXX/533/2022 w sprawie budżetu Gminy Kleczew  

na 2023 rok: 

ZA: 11 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 (M. Kapela, A. Pawlaczyk, J. Tylman)  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 9. Wolne wnioski. 

1) Radny Marek Łuczak złożył na piśmie interpelację dot. prowadzonych prac na 

nieruchomościach stanowiących własność gminy Kleczew, położonych w obrębie 

Sławoszewek. 

2) Radny Jacek Tylman ponowił wniosek w sprawie zamontowania brakującego znaku 

drogowego „ustąp pierwszeństwa przejazdu” na skrzyżowaniu dróg gminnej i powiatowej, przy 

Szkole Podstawowej w miejscowości Koziegłowy.  

3) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak w nawiązaniu do budowy placu 

zabaw w Kleczewie, zapytał na kiedy określono zakończenie prac, czy został podpisany kolejny 

aneks do umowy oraz czy w związku z inflacją, czy nie będzie trzeba dołożyć środków 

finansowych, by zakończyć jego budowę? 

Sekretarz gminy Marta Sobczak wyjaśniła, że tak jak podano w uzasadnieniu - dokonano już 

częściowego odbioru robót budowlanych. Pozostałe roboty przewidziane do wykonania w roku 

2022 nie zostaną zakończone, z uwagi na warunki pogodowe uniemożliwiające wykonanie 

bezpiecznej nawierzchni, a tym samym montaż urządzeń. Nastąpiła również konieczność 

wykonania dodatkowych robót związanych z oświetleniem i monitoringiem. Natomiast, 

podpisanie aneksu nastąpi dzisiaj. Wyjaśniła, że inwestycja zostanie zrealizowana wcześniej 

aniżeli do końca 2023 roku, dlatego została najpierw wydłużona umowa do końca tego roku,  

a na podstawie dzisiejszej uchwały, zostanie wydłużona umowa za pomocą aneksu o czas 

niezbędny do zakończenia tych robót.  
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Następnie, Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Musiałowski poinformował, że od 1 stycznia 

2023 roku od godz. 7:00 będzie funkcjonował punkt ratownictwa medycznego w Budzisławiu 

Kościelnym. Natomiast przed sesją zostały wręczone zaproszenia na uroczyste otwarcie 

punktu, które odbędzie się 16 stycznia 2023 r. o godz. 11:00 w sali w Budzisławiu Kościelnym.  

Na zakończenie, Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Musiałowski oraz Przewodniczący Rady 

Miejskiej Maciej Trzewiczyński złożyli wszystkim życzenia noworoczne.  

Na powyższym zakończono.  

Ad 10. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXX sesji Rady Miejskiej 

w Kleczewie.  

                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej  

     w Kleczewie 

Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant: 

Monika Gołębiowska  

 

 

 


